

2° De la requête de propriétaires d'automobiles détruites lors de l'incendie survenu à l'établissement de la Auto and Garage Limited, demandant à la Ville ce qu'elle a l'intention de faire pour venir en aide aux sinistrés,

et fait rapport verbalement que dans le premier cas, il est impossible de donner une opinion avant que la Ville ne connaisse tous les faits concernant l'accident survenu à l'aqueduc, et que dans le second cas, il ne peut aviser la Ville avant qu'il n'ait été décidé sur les responsabilités, et que si les parties ont un recours à exercer, ce sera un recours en dommage dans le cours ordinaire des choses.

3.—Soumises deux séries de mandats vérifiées par le Contrôleur de la Cité, aux montants respectifs de \$9,208.96 et \$11,809.02, suivant listes certifiées.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

4.—(17069) Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, au sujet du protêt de M. Séraphin Pellerin, re logement portant le No 978 de Montigny Est.

Résolu: De référer au Département en Loi.

5.—Soumise une communication d'un citoyen du quartier Saint-Denis, faisant certaines suggestions concernant la conduite de l'aqueduc.

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef pour rapport.

6.—Soumis le résultat des examens subis pour la position de commis au Bureau du Surintendant des Edifices Municipaux.

Résolu: Que M. C. E. Courchesne, qui a subi le meilleur examen, soit nommé à ladite position au salaire de \$500 par année.

7.—Soumis le résultat des examens subis pour la position de commis au Bureau des Commissaires.

Résolu: Que M. Avila Benoit, qui a subi le meilleur examen, soit nommé à ladite position au salaire de \$500 par année.

8.—(17190) Sur recommandation du Surintendant des Edifices Municipaux, il est

Résolu: Que M. Jos. Edouard Saint-Laurent soit nommé contremaître préposé au nettoyage dans l'Annexe de l'Hôtel de Ville, au salaire de \$800 par année, à compter de ce jour.

9.—Soumise une communication de M. J. B. Grégoire, au sujet du logement qu'il occupe.

Résolu: De référer au Surintendant des Marchés pour rapport.

Ajournement.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

2° The petition from the owners of the automobiles which were destroyed by the fire which broke out in the establishment of the Auto and Garage Limited, asking the City what it intends to do for their relief,

and reported that in the former case it was impossible to give an opinion until the City is acquainted with all the facts concerning the accident which occurred at the aqueduct, and that in the latter case, he cannot advise the City as to the course to be taken until the responsibilities have been determined, and that if the parties have any recourse to exercise, it will be a recourse for damages in the ordinary course of things.

3.—Submitted two series of warrants, verified by the City Comptroller, amounting to \$9,208.96 and \$11,809.02, respectively, as per certified lists.

Resolved: To authorize the payment thereof.

4.—(17069) Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings, anent the protest from Mr. Séraphin Pellerin, re lodging bearing No. 978 de Montigny street East.

Referred to the Law Department.

5.—Submitted a communication from a citizen of St. Denis Ward, making certain suggestions concerning the conduct of the aqueduct.

Referred to the Chief Engineer for a report.

6.—Submitted the result of the examination of the candidates for the position of Clerk in the office of the Superintendent of Municipal Buildings.

Resolved: That Mr. C. E. Courchesne, who passed the best examination, be appointed to said position at a salary of \$500 per annum.

7.—Submitted the result of the examination of the candidates for the position of Clerk in the Commissioners' Office.

Resolved: That Mr. Avila Benoit, who passed the best examination, be appointed to said position at a salary of \$500 per annum.

8.—(17190) On the recommendation of the Superintendent of Municipal Buildings, it was

Resolved: That Mr. Jos. Edouard St. Laurent, be appointed foreman in charge of the cleaning work in the City Hall Annex, at a salary of \$800 per annum, from this day.

9.—Submitted a communication from Mr. J. B. Grégoire, anent the lodging occupied by him.

Referred to the Superintendent of Markets for a report.

Adjourned.

L. N. SENECAI,
Secretary.